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Els grups de la Diputació només es posen d'acord per exigir
l'estudi del soterrament total de la MAT

El ple demana per unanimitat que es consideri la interconnexió de Sentmenat a Baixàs

contrapunt

. Girona
La justificació de vot favorable a la moció sobre la línia de 400 kV promoguda per CiU en el ple de
la Diputació de Girona d'ahir va posar de manifest les diferències de criteri entre els dos partits que
governen la institució supramunicipal. Mentre Esquerra considera que el pas de la MAT per les
comarques gironines no és una necessitat de la demarcació sinó que és una qüestió de reequilibri
energètic d'àmbit internacional, els socialistes pensen que el sistema energètic gironí necessita la
línia.

El ple de la Diputació de Girona d'ahir al migdia va aprovar per unanimitat la moció de CiU per
demanar que es «consideri interconnexió elèctrica tot el recorregut existent entre Sentmenat i
Baixàs» i per exigir un estudi per soterrar tot el traçat. El portaveu de CiU a la corporació, Jaume
Torramadé, va fer notar que «no s'entén que se soterri només segons per on i segons per a qui». I es
va preguntar: «Per què se soterra a l'àrea metropolitana de Barcelona? Per què se soterra tot el tram a
l'Estat francès? És un greuge comparatiu; es tracta els gironins com a ciutadans de segona.»
Torramadé va remarcar el que ja es diu a la moció: «El desplegament de la línia elèctrica a 400
quilovolts de Bescanó a Santa Llogaia i de Bescanó a Riudarenes té un recorregut conjunt molt
inferior a l'existent entre Santa Llogaia i Baixàs.»
Tant Torramadé com el diputat de Medi Ambient, el republicà Josep Maria Rufí, van insistir en
l'oportunitat d'aprofitar les obres de carreteres i ferrocarril previstes en aquest traçat. Rufí va voler
deixar clar que la interconnexió no fa falta ni per al TAV i per a les necessitats energètiques de les
comarques gironines. Mentrestant, Joan Pluma, el vicepresident de la Diputació i responsable de
Promoció Econòmica i Noves Tecnologies, creu que el territori necessita la MAT i que la xarxa no
està en condicions. Pluma, que creu que hi ha una confusió notable en la societat al voltant de la
línia, es va felicitar per haver aconseguit arribar a una formulació conjunta, des de posicions
distants.
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